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Protokół Nr LIV/2014 

z  LIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 października 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Na sali obrad brak radnego Teodora Kołodziejczyka . 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica powitał uczniów , którzy 

otrzymali stypendium burmistrza za wyniki w nauczaniu  i ich rodziców i opiekunów. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad przesłany radnym wraz z zaproszeniem na sesję: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 22 

września  2014 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014;  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022, 
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c) określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Stryków, 

d)  przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z dotychczasowymi 

najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Stryków do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego w Zgierzu Spółka z o. o. oraz  na objęcie przez 

Gminę Stryków udziału w Towarzystwie Budownictwa Społecznego w 

Zgierzu Spółka z o.o.,  

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Strykowie w obrębie S- 1, 

j) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej linii nr 2 Aleksandrów Łódzki - Miasto Zgierz - 

Gmina Zgierz – Stryków, 

k) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok, 

l) uchwalenia Statutu Gminy Stryków.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

9. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

10. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zawnioskował do rady  o 

zmianę w porządku obrad LIV sesji polegającą na zamianie kolejności realizacji pkt 6 i 7  

tzn.: 

Pkt 6 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. 

Pkt 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

Głosowanie  nad wnioskiem przewodniczącego o zmianę w porządku obrad: 

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Radny Bogdan Walczak  pytał: 

1) na jakiej podstawie jest zwołana dzisiejsza sesja czy to jest zebranie , bo są dwa 

rodzaje – sesja zwyczajna i nadzwyczajna a z tego dokumentu nie wynika , proszę o 

sprecyzowanie , bo w przeciwnym razie podjęte uchwały mogą być unieważnione. 

2) jeżeli jest to sesja zwykła to zgodnie z naszym statutem powinny być wprowadzone 

dodatkowe jeszcze  tu punkty , wynikają ze statutu: wolne wnioski , interpelacje i 

jeszcze jedna uwaga , jeżeli mnie pamięć nie myli, że na każdej sesji obowiązkowo 

powinna być powoływana komisja uchwał i wniosków , a tu takiej nie ma … 

3) ostatnia sprawa – wnoszę o zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu ponieważ nie spełnia norm przewidzianych w ustawie o 

samorządzie gminnym, jest po prostu niedopracowany. Niech go nowa rada uchwala. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica odpowiedział: 

jest to sesja zwyczajna jak większość sesji w naszej radzie , te dwa punkty , które pan 

wymienił mogą być , ale nie muszą, każdy radny może w tej chwili  złożyć wniosek o 

poszerzenie tej sesji o te dwa punkty , punkt o powołaniu komisji uchwał i wniosków jest 
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zawarty w porządku, a teraz poddaje pod głosowanie pana wniosek dot. zdjęcia z porządku 

obrad  projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Stryków: 

kto z państwa radnych jest za wyłączeniem z obrad dzisiejszej sesji punktu w sprawie 

przyjęcia statutu Gminy Stryków? 

Głosowanie  nad wnioskiem: 

1 głos za , 12 głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

Na salę obrad przybył radny Teodor Kołodziejczyk ( 5 min. obrad). 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków w imieniu Burmistrza postawiła 

wniosek o poszerzenie porządku obrad LIV sesji o następujące projekty uchwał w sprawie :  

 wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Stryków od Powiatu Zgierskiego 

darowizny działek położonych w Strykowie i Bratoszewicach, 

 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą  nieruchomości położonej w obrębie S-4 miasta Strykowa, 

stanowiącej własność Gminy Stryków. 

Głosowanie  nad wnioskiem: 

15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Radny Bogdan Walczak  mówił: 

wracam do mojego pytania , proszę  określić się  merytorycznie  jaka to jest sesja – zwyczajna 

czy nadzwyczajna? 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica: 

już panu odpowiedziałem … 

Głosowanie nad porządkiem obrad ze zmianami: 14 głosów , 1 głos przeciw i 0 głosów 

wstrzymujący się 

Porządek obrad po przyjętych zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 22 

września  2014 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014;  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022, 

c) określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Stryków, 

d)  przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z dotychczasowymi 

najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 
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g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Stryków do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego w Zgierzu Spółka z o. o. oraz  na objęcie przez 

Gminę Stryków udziału w Towarzystwie Budownictwa Społecznego w 

Zgierzu Spółka z o.o.,  

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Strykowie w obrębie S- 1, 

j) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej linii nr 2 Aleksandrów Łódzki - Miasto Zgierz - 

Gmina Zgierz – Stryków, 

k) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok, 

l) uchwalenia Statutu Gminy Stryków, 

ł)   wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Stryków od Powiatu Zgierskiego 

darowizny działek położonych w Strykowie i Bratoszewicach, 

m) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą  nieruchomości położonej w obrębie S-4 miasta Strykowa, 

stanowiącej własność Gminy Stryków.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

9. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

10. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

na LIV sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radna Anna Ślęzak   

2) Radna Małgorzata Kiełbik, 

3) Radna Marzena Skwarko, 

Kandydatki do Komisji Uchwał i Wniosków wyraziły zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z LIII  sesji, która odbyła się w dniu 22 września     

2014 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag do protokołu z LIII   sesji podczas obrad LIV  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z LI   sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. 

 

Na sesję zostali zaproszeni uczniowie, którym zostało przyznane stypendium Burmistrza 

Miasta-Gminy Stryków za szczególne osiągnięcia w nauce w roku szkolnym 2013/2014.   
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Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że gmina Stryków od samego początku postawiła 

na podniesienie poziomu nauczania. Wprowadzony regulamin przyznawania w/w stypendium 

funkcjonuje coraz lepiej, jest coraz więcej uczniów, którym zostało przyznane to stypendium.  

Następnie Burmistrz Andrzej Jankowski wręczył 11 uczniom dyplomy przyznające 

stypendium.  

 

Godz. 10.15 Przewodniczący Rady Paweł Kasica ogłosił przerwę w obradach do godz. 10.20.  

 

Po przerwie.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że w okresie miedzy sesjami jego praca związana 

była przede wszystkim z pracą nad projektem budżetu gminy Stryków na rok 2015. Burmistrz 

poinformował, że inwestycje, które pojawią się w projekcie budżetu zależą między innymi od 

decyzji jakie zapadną przy rozpatrywaniu wniosków z Narodowego Programu Budowu Dróg 

Lokalnych. Po ogłoszeniu listy rankingowej będziemy znać pozycję naszego wniosku.      

 

Następnie pani Anna Sasin Sekretarz Miasta- Gminy Stryków przedstawiła prezentacje 

multimedialną o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. 

 

W dalszej części sprawozdania burmistrza radny Bogdan Walczak wnioskował o informację 

w sprawie modernizacji drogi krajowej nr 14 w granicach naszej gminy. Radny powiedział, że 

dziś uzyskał potwierdzoną informacje, że rondo będzie realizowane, a DK nr 14 nie będzie 

modernizowana. Jest strach przed przyszłym rokiem, kiedy zostanie uruchomiona droga S-8, 

ten duży ruch będzie w Strykowie. Radny Walczak pytał, czy władze Strykowa coś robią w 

tej sprawie, bo tyle planów było.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie wie skąd te informacje. Jeśli chodzi o 

przebudowę DK 14 w graniach miasta Strykowa i Łodzi, to będzie ona realizowana ze 

środków unijnych. Zadanie to zawarte w jest w Programie Regionalnym. Obecnie trwają 

oceny tych programów na poszczególne województwa. Jeśli chodzi o rondo, to pozwolenie na 

jego przebudowę najpierw przewiduje przebudowę infrastruktury wokół ronda, później 

przebudowę samego ronda. Burmistrz poinformował, że rozpoczęła się budowa autostrady A-

1 Stryków – Tuszyn, co rozwiąże też pewne problemy komunikacyjne.  

 

 

 

Ad. 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica złożył 

gratulacje radnemu Włodzimierzowi Grochockiemu Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej 

w Strykowie z tytułu  nadania radnemu  przez Prezydenta RP medalu Za Ofiarność i Odwagę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w niektórych posiedzeniach merytorycznych komisji rady oraz w 

przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący rady przedstawił informację dot. analizy oświadczeń majątkowych jakie  

radni złożyli do końca kwietnia b.r. oraz na dwa miesiące przed upływem kadencji 2010-

2014. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu w miesiącu 
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październiku zapoznała się z informacją dot. funkcjonowania monitoringu w mieście 

Strykowie. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zapoznała 

się z  informacją dot. planu budowy dróg  oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję 

rady. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja zapoznała się ze stanem realizacji inwestycji przyjętych w budżecie gminy na rok 

2014. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. zmian w 

planie zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków oraz z wezwaniem do usunięcia 

naruszenia prawa. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja między sesjami na posiedzeniu zapoznała się z informacją dot. 

funkcjonowania służby zdrowia. 

 Na sali obrad brak radnego Andrzeja Pożarlika. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014;  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 2014-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosów wstrzymujących się  

 

c) określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było.                             Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d)  przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosów wstrzymujących się  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z dotychczasowymi 

najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Stryków do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego w Zgierzu Spółka z o. o. oraz  na objęcie przez 

Gminę Stryków udziału w Towarzystwie Budownictwa Społecznego w 

Zgierzu Spółka z o.o.,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się  
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h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Na sali obecnych jest 14 radnych. 

Ze względu na fakt, że wynik  liczenia oddanych głosów jest niezgodny  z ilością  radnych 

obecnych  na sali przewodniczący rady złożył wniosek o reasumpcje głosowania. 

 

Głosowanie wniosku: 12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

II głosowanie : 12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Strykowie w obrębie S- 1, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

czego ona dotyczy ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków udzielił odpowiedzi na pytanie radnego: 

w związku z tym , że wpłynął wniosek firmy Lek dotyczący  nabycia kolejnych terenów 

inwestycyjnych, w skład których wchodzi działka gminna o powierzchni około hektara 

uznaliśmy, że w drodze przetargu nieograniczonego wyrazimy zgodę na sprzedaż tej działki. 

Nadmieniam, że działki obok należą do osób fizycznych, które mają podpisane wstępne 

umowy na sprzedaż .Jest decyzja , że sprzedamy tę działkę w drodze przetargu 

nieograniczonego, aby firma mogła się dalej rozwijać na terenie naszej gminy.   

 Radny Bogdan Walczak pytał: 

a ci mieszkańcy obok nie są zainteresowani nabyciem tej  działki? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

chcemy działkę sprzedać w przetargu nieograniczonym więc każdy będzie mógł przystąpić do 

przetargu i działkę nabyć.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

j) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego międzygminnej 

komunikacji autobusowej linii nr 2 Aleksandrów Łódzki - Miasto Zgierz - 

Gmina Zgierz – Stryków, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

k) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na uzupełnieniu treści § 1 proponowanej uchwały o zapis dot. aktu , z którego 

wynika obniżenie  średniej ceny skupu żyta ogłoszonej w M. P. z 2014 r. , poz. 935. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

l) uchwalenia Statutu Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

ponieważ rada nie przyjęła wniosku o dyskusję i uzupełnienie statutu, który jest w pewnych 

momentach naruszeniem prawa , jak również zapisy w tym statucie są no … trudno mi tutaj 

znaleźć odpowiednie słowa , sprecyzować co w danym punkcie,  o co właściwie chodzi, tylko 

wymienię te co  budzą wątpliwość, a następnie chciałem panu panie przewodniczący -  może 

już co prawda za późno ale na naukę nigdy nie jest za późno , także niech się pan zapozna z §  

30 statutu jeszcze obowiązującego i tam pan doczyta się odnośnie porządku obrad. 

A jeżeli chodzi o ten nowy Statut oczywiście będę głosował przeciwko przyjęciu takiego 

statutu bo nie chce się podpisać pod dokumentem, który nie spełnia moich oczekiwań jak 

również oczekiwania  innych dokumentów jakim jest np. konstytucja czy ustawa o 

samorządzie gminnym. Otóż jest to  taka drobna uwaga ale i szczegół  może być w pewnych 

sytuacjach bardzo ważne dla stron, że odpowiedź burmistrza bez względu na to czego ona 

dotyczy jest w tym statucie zapisane jest 30 dni. Trudno się zgodzić z takim zapisem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Przepraszam pana , jeśli można proszę powiedzieć , w którym paragrafie i który punkt pan w 

tym momencie  wymienia, byłoby nam łatwiej  …. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

No ja teraz nie będę  wracał , bo on jest cały pokreślony , to jest po prostu …nie chcę go 

nazwać … 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Rozumiem , że są to tylko pana sugestie.  

Radny Bogdan Walczak mówił: 
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Nie nie sugestie , po prostu nie do przyjęcia takie…. no przecież możemy siedzieć nad tym i 

dwie godziny bo to jest dokument , który powinien spełniać oczekiwania nie tylko radnych 

ale urzędników i tak dalej. Także mieszkańcy, ponieważ z drugiej strony występują 

mieszkańcy. Jeżeli jest w statucie mowa o odpowiedzi burmistrza na skargi  na inne rzeczy , 

jest wskazane 30 dni to co ja będę mówił w którym paragrafie jest to napisane. Proszę 

odszukać i sprawdzić czy tak nie jest. 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Co pan zatem proponuje ? 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Ale proszę mi nie przeszkadzać , nie denerwować się… 

Ponieważ ustawa mówi wprost art. 35 , że organy administracji publicznej zobowiązane są 

załatwić sprawę bez zbędnej zwłoki,  to jest kodeks po nowelizacji ustawy o samorządzie 

gminnym z kwietnia tego roku. To dotyczy  spraw , które nie wymagają wyjaśnień , 

postępowania wyjaśniającego a niezbędna zwłoka wiadomo , że jest to określone w innych 

przepisach,  jest to 14 dni nie 30, nie zmieniło się. Ta niezbędna zwłoka nie zmieniła się .30 

dni to jest wtedy… 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Ja poproszę panią mecenas żeby to rozstrzygnęła. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Proszę pana , troszeczkę kultury…. 

( dalej brak możliwości zaprotokółowania ze względu na głośną atmosferę na sali obrad) 

Pani Patrycja Andrzejewska  radca prawny mówiła: 

Nie znajdzie pan regulacji w  ustawie,  która będzie definiowała czym jest określenie ,, bez 

zbędnej zwłoki ˮ. Jeżeli chodzi o regulacje k.p.a. to organ załatwia sprawy w ciągu 30 dni z 

możliwością przedłużenia przez organ  do czasu niezbędnego załatwienia sprawy w 

zależności od pewnych sytuacji. Inny jest  przepis mówiący o 14 dniach – owszem tam gdzie 

jest 14 dni organ załatwia sprawę w ciągu 14 dni. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Proszę państwa , otóż jest pani w błędzie. § 3 tego art. 35 ustawy o samorządzie gminnym 

cytuję:  

załatwienie  spraw wymagających postępowania wyjaśniającego powinno  następować nie 

później niż w ciągu jednego miesiąca , nie 30 dni tak jak pani napisała w statucie. Ale to tylko 

w przypadkach gdzie wymaga się postępowania wyjaśniającego. Chyba jest to zrozumiałe , a 

ten wcześniejszy mój wywód dotyczył spraw , które nie wymagają postępowania. Ktoś o cos 

pyta i jest to tu rzecz znana ogólnie, powszechnie znana i wtedy nie wymaga postępowania, 

należy wtedy odpowiedzieć bez zbędnej zwłoki. No przedszkolak by to zrozumiał. 

Tak wyrywkowo bo jest to okres przedświąteczny, jeżeli chodzi o  sprawy skargi na 

burmistrza. Również tutaj w przypadku wtrącona jest komisja rewizyjna , przecież komisja 

rewizyjna jest powoływana z mocy prawa i wiadomo do jakich celów, że rada kontroluje 

wójta , burmistrza i w tym celu powoływana jest komisja rewizyjna. A w tym statucie są  

takie wywody, które niestety nie można ich przyjąć za stanowione prawo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnego Walczaka: 

Proszę o konkrety,   panie radny co pan uważa , że jest źle   

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Nie wiem jak panu mam wyłożyć ….szuflę mam przynieść ? 

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Dziękuję panu , skończył pan swój wywód. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Ja jeszcze nie skończyłem, ja wiem , że skończył pan kadencję swą … 

( dalej brak możliwości zaprotokółowania ze względu na głośna atmosferę na sali obrad) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 

Czy są uwagi do tego projektu uchwały? 

Jeśli nie ma to przechodzimy do głosowania. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

1 głos przeciwny  

1 głos wstrzymujący się  

 

ł)   wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Stryków od Powiatu Zgierskiego 

darowizny działek położonych w Strykowie i Bratoszewicach, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Ze względu na fakt, że projekt uchwały został wprowadzony na poszerzenie porządku obrad 

dzisiejszej sesji proszę o jego zaprezentowanie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków przedstawiła projekt uchwały i 

poinformowała , że na mocy porozumień zawartych z powiatem zgierskim i podjętej przez 

powiat zgierski uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiących własność powiatu a położonych w gminie Stryków następuje propozycja 

przejęcia tych działek – dróg . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się  

 

m) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą  nieruchomości położonej w obrębie S-4 miasta Strykowa, 

stanowiącej własność Gminy Stryków.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

W dniu 21 października wpłynął wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy. Proponowany 

projekt uchwały zawiera wyrażenie zgody na zawarcie na okres 3 lat, kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości, położonej w obrębie S-4 miasta 

Strykowa oznaczonej nr działek 161/2 i 162/3,  o pow. 0,0979 ha, stanowiącej własność 

Gminy Stryków, z przeznaczeniem na ekspozycję związaną z prowadzoną przez dzierżawcę 

działalnością gospodarczą. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

Od czego zależy , że jedne grunty wydzierżawiane są na okres 1 roku inne na trzy lata ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 

Takie mamy możliwości , ponieważ do 3 miesięcy można podpisać umowę na podstawie 

zarządzenia burmistrza, natomiast powyżej 3  miesięcy do 3 lat umowy mogą być 

przedłużane na podstawie uchwały rady gminy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

W kwestii wyjaśnienia : otóż polega to na tym , że mając pewne plany zagospodarowania i 

przeznaczenia tych działek wydzierżawiamy je na krótszy okres lub też na dłuższy. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosów wstrzymujących się  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Ad. 9  Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radna Marzena Skwarko odczytała 

protokół Komisji i poinformowała, że Komisja na LIV sesji w dniu 30 października  2014 r. 

przyjęła  następujący wniosek radnego Bogdana Walczaka  o : 

 

1. Ustawienie przy skrzyżowaniu ulic Warszawskiej i Sowińskiego tablicy 

informacyjnej wskazującej kierunek jazdy do magazynów w Smolicach, 

między innymi do ,, Tulipan Park ˮ. 

Powyższy wniosek  pozytywnie wpłynie na  bezpieczeństwo mieszkańców 

ulicy Sowińskiego oraz m. Smolic. 

Ograniczenie ruchu pojazdów o dużym tonażu ograniczy dewastację 

nawierzchni drogi oraz budynków mieszkalnych. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Taki wniosek jest już realizowany, a złożony był wcześniej przez sołtysa wsi Smolice. 

Prowadzimy korespondencję z generalną dyrekcją  w tych kwestiach informacyjnych i to 

generalna dyrekcja zdecyduje co umieścić na tych tablicach. Trwają prace nad rozwiązaniem 

tego problemu. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Pierwsze słyszę o takim wniosku. Zawsze słyszałem , że to co jest na drodze krajowej, 

powiatowej  czy wojewódzkiej to gmina nie może tego finansować. Rozmawiajmy do rzeczy 

a nie bujajmy w obłokach. Podtrzymuję swój wniosek, a jest on pokłosiem złożonego do pana 

burmistrza pisma , nie złożyłem jeszcze do wiadomości rady tego pisma , które złożę 

ponieważ dzieje się coraz gorzej .Ja nie chcę żebyście państwo w pewnym dniu odczuli jak to 

dobrze jest żyć bo zatrzymamy w pewnym momencie ten ruch na Warszawskiej i to wszystko 

rozjedzie się po gminie. Wtedy weźmiecie pod uwagę co to znaczy.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił:  

Ja wiem , że adrenalina wzrasta  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Nie nie , to nie kampania wyborcza … 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił:  

Ja mówię o sytuacjach, które się zdarzają na drogach, nie mówię o wyborach. Rozmawiamy 

również z komisją bezpieczeństwa o rozwiązaniu problemu na ulicy Targowej. Czy ten 

wniosek zostanie przyjęty czy nie i tak będą trwały prace. Decyzję co do wniosku 

pozostawiam radzie. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

4 głosów za  

5  głosów przeciwnych  

4  głos wstrzymujący się 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu Komisji Uchwał i wniosków: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 
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Prowadzący obrady przewodniczący poinformował, że że radny Bogdan Walczak nie brał 

udziału w głosowaniu.  

 

 

Ad. 10 Zamknięcie obrad.  

 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

pkt 6  E. Tomczak 

pozostałe pkt Z. Kubiak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

    Paweł Kasica  

 

 

 

 


